

**Dubai, 29 January 2017,** In honor of its historic links to the sea, **PANERAI**, the Florentine haute horlogerie sports watch brand proudly announces its participation at the **25<sup>th</sup> Dubai International Boat Show 2017** as the 'Supporting Partner' for the eighth consecutive year. PANERAI will be sponsoring the VIP registration lounge designed in a maritime like atmosphere inspired by the *Panerai classic yacht challenge*, the international route of regattas reserved for classic and vintage sailing boats. The Dubai Boat show, taking place from February 28 until March 4 2017, is the ideal regional platform for PANERAI to collaborate with in order to display its latest novelties launched at the Salon International de la Haute Horlogerie (SIHH) in Geneva. Embrace yourself to an innovative range of timepieces with new high-tech solutions and materials that are nothing less than spectacular!

دبي، 29 يناير 2017، تكريماً لصلاتها التاريخة بعالم البحر، أعانت باتيراي الشركة الفلورنسية لصناعة الساعات الرياضية الراقية، عن مشاركتها في الدورة الد25 من معرض دبي العالمي للقوارب 2017، وذلك بصفتها "الشريك الداعم" للسنة الثامنة على التوالي. من هنا، سوف تكون بانيراي راعية صالة تسجيل كبار الشخصيات والتي صممت لتوفر أجواء بحرية مستوحاة من تحدي بانيراي للبخوت الكلاسيكية، السباق الدولي المخصص لليخوت الكلاسيكية والقديمة الطراز. يُشار إلى أن معرض دبي للقوارب سوف ينظم في الفترة الممتدة بين 28 فبراير و4 مارس 2017، وهو يشكّل المنصة الإقليمية المثالية لمشاركة بانيراي حيث تعرض الشركة أحدث الإصدارات التي أطلقتها في الصالون العالمي للساعات الراقية (SIHH) في جنيف. تمتع بمجموعة مبتكرة من الساعات التي توفر الحلول التقنية الحديثة والمواد العصرية المذهلة!